



Strike Course



This course is for all CFIA members

Where? To be announced

When? To be announced

Course Objectives:

At the end of the course participants will have:

- The knowledge and the skills to perform their role during a strike;
- Have the skills and confidence necessary to picket effectively;
- Understand the personal problems that striking workers may face.
- Have a trade union attitude towards strikes and know how to conduct an effective strike at the local level;
- Have the skills and techniques to motivate picketers, etc.

Registrations:

If you are interested to attend this course, please contact your PSAC regional representative, Anna Goguen at the PSAC regional office **before January 15, 2014** by phone at 1-800-788-8555 or (506) 857-4220 or by e-mail at goguena@psac.com



Cours de grève



**Ce cours est pour tous les membres
ACIA**

Où? À être déterminé

Quand? Date annoncée bientôt

Objectifs du cours:

À la fin du cours les participants et participantes auront:

- Acquis les connaissances et les habiletés pour bien performer leurs rôles pendant une grève;
- La confiance nécessaire pour faire du piquetage effectivement;
- Une compréhension des problèmes auxquels pourraient faire face les piqueteurs durant une grève;
- Acquis une attitude syndicale à l'égard des grèves en plus d'avoir appris comment mener une grève efficacement au niveau local;
- Les compétences et les techniques nécessaires pour motiver les grévistes, etc.

Inscriptions:

Si vous êtes intéressé à participer à ce cours, veuillez svp communiquer avec votre représentante régionale de l'AFPC, Anna Goguen **avant le 15 janvier, 2014,** soit par téléphone au 1 800 788 8555 ou 506 857 4220 ou par courriel à goguena@psac.com